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Rada města Brna

Z8/34. zasedání Zastupitelstva města Brna
konané dne 7.12.2021

26. Odbor vnitřních věcí MMB - zajištění financování nákupu
vozidla v roce 2022, návrh rozpočtového opatření

Anotace
V rámci rozpočtu Odboru vnitřních věcí byly v roce 2021 vyčleněny finanční prostředky na nákup vozidla
pro Odbor investiční Magistrátu města Brna. Vzhledem k tomu, že na základě svého vyjádření nemůže
dodavatel garantovat původně sjednaný termín dodání do 17. 12. 2021, je nutno kapitálové finanční
prostředky na nákup vozidla převést do roku 2022.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo města Brna

 1. schvaluje rozpočtové opatření dle tabulky, která tvoří přílohu č. ... tohoto zápisu, z důvodu
zajištění financování nákupu vozidla pro Odbor investiční Magistrátu města Brna v
roce 2022

Stanoviska

Rada města Brna projednala na schůzi č. R8/182 konané dne 16. 11. 2021.

Finanční výbor projedná dne 1. 12. 2021.

Podpis zpracovatele pro archivaci

Zpracovatel

Elektronicky podepsáno

Mgr. Jaroslava Slámová
vedoucí odboru - Odbor vnitřních věcí
30.11.2021 v 08:50
Garance správnosti, zákonnosti materiálu
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Důvodová zpráva 

 
 

V rámci rozpočtu Odboru vnitřních věcí MMB byly v roce 2021 mimo jiné vyčleněny finanční 
prostředky na nákup vozidla pro Odbor investiční Magistrátu města Brna. Odbor vnitřních věcí tedy 
provedl průzkum trhu na dodání tohoto vozidla a Rada města Brna na své R8/143. schůzi konané dne 
14. dubna 2021 schválila jeho výsledek a kupní smlouvu. Tato kupní smlouva byla uzavřena dne  
22. dubna 2021 s termínem dodání do 17. prosince 2021.  

 
Odbor vnitřních věcí průběžně kontaktoval dodavatele, zda bude dodržen termín dodání.  

Na základě posledního dotazu dodavatel zaslal Odboru vnitřních věcí informaci, že v souvislosti 
s aktuálním celosvětovým nedostatkem mikročipů a s tím spojenými komplikacemi, které nemohl 
dodavatel ani výrobce ovlivnit, nejsou schopni garantovat dodání vozidla ve stanoveném termínu. 
Vozidlo by mělo být dle sdělení dodavatele dodáno do 31. 1. 2022. 
  

Z tohoto důvodu je nutno finanční prostředky vyčleněné v rozpočtu na rok 2021 a určené na nákup 
vozidla převést do roku 2022. Tímto rozpočtovým opatřením nejsou požadovány žádné další finanční 
prostředky, dochází pouze k jejich přesunu z rozpočtu roku 2021 k využití v roce 2022.  
 

 

Stanoviska dotčených orgánů: 
 
Rada města Brna projednala na schůzi č. R8/182 konané dne 16. 11. 2021. 
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Finanční výbor projedná dne 1. 12. 2021. 
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sto Brno 

se sídlem Dominikánské nám. 196/1, 602 00 Brno 
zastoupené primátorkou JUDr. Markétou Vaňkovou, 
IČO: 44992785 
DIČ: CZ44992785 

V Brně dne 11.11.2021 

Věc: Žádost o uzavření dodatku ke smlouvě č. 3221021909 na dodávku nového vozu Škoda 

Vážení, 

v důsledku dramatického zhoršení globální situace v zásobování mikročipy a dalšími 

vybranými komponenty, které jsou ve výrobcích zn. ŠKODA instalovány na nejrůznějších místech, 

aktuálně dochází k prodlužování výrobních a dodacích lhůt ze strany ŠKODA AUTO a.s. 

Aktuální nedostatek mikročipů je celosvětově důsledkem koronavirové krize, která 

způsobila paniku na světových trzích. Během lockdownu, který postupně nastal ve většině zemí 

světa, se neskutečně zvýšila poptávka výrobců zábavní elektroniky, kdy výrobci čipů svoje zboží 

prodali právě výrobcům mobilních telefonů, televizorů a podobně. Výroba automobilek, která byla v 

důsledku lockdownu po určitou dobu výrazně omezena, byla poté poměrně rychle obnovena, ale 

kapacity výrobců čipů byly tou dobou již alokovány jinde. Do toho navíc zasáhla sněhová kalamita 

a masivní výpadek dodávek elektrického proudu v Texasu letos v únoru, který vyřadil z provozu 

továrny několika klíčových výrobců čipů. K tomu vyhořela obrovská továrna na čipy v Japonsku. 

Svůj díl sehrál i zablokovaný Suezský průplav a uzavření továren v Malajsii a ve Vietnamu v 

důsledku vládních opatření proti šíření onemocnění COVID-19. Dodávky mikročipů evropským 
výrobcům automobilů byly v důsledku událostí popsaných výše paralyzovány a tento stav nadále 

trvá. 

Vzhledem k tomu, že zmíněné překážky byly a jsou-způsobeny okolnostmi mimo sféru 

vlivu jak ze strany ŠKODA AUTO a.s. tak z naší strany, nelze ani do budoucna s jistotou 

garantovat termíny dodání. 

Dne 16.4.2021 jsme s Vámi uzavřeli kupní smlouvu na dodání nového vozu Škoda 

Octavia combi Scout ve lhůtě dodání do 17.12.2021. 

V důsledku okolností popsaných výše, které v době uzavření smlouvy nebylo možné 

předvídat, Vás tímto ve smyslu $222 odst. 1 zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek 

a sodkazem na $222 odst. 6 téhož zákona žádáme o uzavření dodatku ke kupní smlouvě, 

kterým bude prodloužen termín dodání vozidla do 31.1.2022. 

Rádi bychom zopakovali, že nadále vyvíjíme veškeré možné úsilí a přijímáme opatření za 

účelem minimalizace negativních dopadů této globální dodavatelské krize na náš provoz a na 

dodávky vozidel. 

Velice si vážíme Vašeho konstruktivního přístupu k dané situaci a děkujeme Vám za 

zohlednění naší žádosti. 

S pozdravem 

Ing. Petr Kolář 

jednatel K.E.|. GROUP, s.r.o. 

K.E.[. GROUP s.r.o, č. 49969641 

  

Žarošická 4308/21, Brn- DIČ: CZ49969641 © 
reg. KS Brno, odd. (© M. 1365 L. 518700 000 

PR INA A o do MÁ ť "E Autocentrum KE.. 
VIBOHRADY 
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Statutární město Brno 
se sídlem Dominikánské nám. 196/1, 602 00 Brno 
zastoupené primátorkou JUDr. Markétou Vaňkovou, 
ICO: 44992785 
DIC: CZ44992785 

V Brně dne 11.11.2021 

Věc: Žadost o uzavření dodatku ke smlouvě č. 3221021909 na dodávku nového vozu Škoda 

Vážení, 

v důsledku dramatického zhoršení globální situace v zásobování mikročipy a dalšími 
vybranými komponenty, které jsou ve výrobcích zn. ŠKODA instalovány na nejrůznějších místech, 
aktuálně dochází k prodlužování výrobních a dodacích lhůt ze strany ŠKODA AUTO a.s. 

Aktuálnl nedostatek mikročipů je celosvětově důsledkem koronavirové krize, která 
způsobila paniku na světových trzích. Během lockdownu, který postupně nastal ve většině zemí 
světa, se neskutečně zvýšila poptávka výrobců zábavní elektroniky, kdy výrobci čipů svoje zboží 
prodali právě výrobcům mobilních telefonů, televizorů a podobně . Výroba automobilek, která byla v 
důsledku lockdownu po určitou dobu výrazně omezena, byla poté poměrně rychle obnovena, ale 
kapacity výrobců čipů byly tou dobou již alokovány jinde. Do toho navíc zasáhla sněhová kalamita 
a masivní výpadek dodávek elektrického proudu v Texasu letos v únoru, který vyřadil z provozu 
továrny několika klíčových výrobců čipů . K tomu vyhořela obrovská továrna na čipy v Japonsku. 
Svůj díl sehrál i zablokovaný Suezský průplav a uzavření továren v Malajsii a ve Vietnamu v 
důsledku vládních opatření proti šíření onemocnění COVID-19. Dodávky mikročipů evropským 
výrobcům automobilů byly v důsledku událostí popsaných výše paralyzovány a tento stav nadále 
trvá. 

Vzhledem k tomu, že zmíněné překážky byly a jsou - způsobeny okolnostmi mimo sféru 
vlivu jak ze strany ŠKODA AUTO a.s. tak z naší strany, nelze ani do budoucna s jistotou 
garantovat termíny dodání. 

Dne 16.4.2021 jsme s Vámi uzavřeli kupní smlouvu na dodání nového vozu Škoda 
Octavia combi Scout ve lhůtě dodání do 17 .12.2021. 

V důsledku okolností popsaných výše, které v době uzavření smlouvy nebylo mozne 
předvídat, Vás tímto ve smyslu §222 odst. 1 zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek 
a s odkazem na §222 odst. 6 téhož zákona žadame o uzavření dodatku ke kupní smlouvě, 
kterým bude prodloužen termín dodaní vozidla do 31.1.2022. 

Rádi bychom zopakovali, že nadále vyvíjíme veškeré možné úsilí a přijímáme opatření za 
účelem minimalizace negativních dopadů této globální dodavatelské krize na náš provoz a na 
dodávky vozidel. 

Velice si vážíme Vašeho konstruktivního přístupu k dané situaci a děkujeme Vámt/ a 
zohlednění naší žádosti. 

S pozdravem 
Ing. Petr Kolář 
jednatel K.E.1. GROUP, s.r.o. 

K.E.I. GROUP, s.r.o. : č : 49969641 r.;..., 
Žarošická 4308/2 1, 8rnc OI Č : CZ49969641 \V 
reg.KSBmo, odri.C V: . :y„c.. fol.. 518 700 000 



Rozpočtové opatření v tis. Kč
Kapitálové výdaje - snížení
ORJ  § Pol. ÚZ ORG Věcná náplň Upr. rozpočet Úprava Rozpočet 

 k 8. 11. 2021 rozpočtu + - po  změně
3200 6171 6123 3000 Nestavební investice OVV; Dopravní prostředky 1 000 -755 245

Financování - snížení
ORJ  § Pol. ÚZ ORG Věcná náplň Upr. rozpočet Úprava Rozpočet 

 k 8. 11. 2021 rozpočtu + - po  změně

1700 8115
Tvorba rezervy na základě očekávaného nedočerpání rozpočtu 
kapitálových výdajů roku 2021 - k využití v roce 2022 -29 684 -755 -30 439
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